
Projekt 

P r o t o k ó ł  nr  XXIX/2012 
z obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku,  

która odbyła się w dniu  13  grudnia 2012r. cz. I 
oraz w dniu 18 grudnia 2012r. cz. II 

w sali Rajców Urzędu Miasta w Kłodzku 
 

 
Sesja  rozpoczęła  się o godz. 12:05. 

 
1. Otwarcie obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku Pan Piotr Brzostowicz 

mówiąc: „Otwieram obrady XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku”.  

 
Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił wszystkich o powstanie i uczczenie minutą ciszy 

Tych Wszystkich, którzy ucierpieli w dniu 13 grudnia 1980r. i z powodu tego dnia.  

 
Minuta ciszy. 
 
Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz serdecznie przywitał Państwa radnych, Panów 

Burmistrzów, zaproszonych gości, mieszkańców Kłodzka, kierowników i pracowników urzędu miasta 

oraz przedstawicieli środków publicznego przekazu. 

 
2. Stwierdzenie waŜności obrad sesji. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz stwierdził, iŜ obecnych jest na sali 16 radnych, co 

stanowi wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Radni: Pan Armin Jarosz przybył o godz. 12:08, Pan Zdzisław Duda o 12:10, radni: G. Muskała, M. Piszko oraz 

radna Pani E. śytyńska byli nieobecni do zakończenia I części sesji do godz. 13:10. 

 

3. Wybór sekretarza sesji.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz na sekretarza sesji zaproponował kandydaturę 

radnej Pani Jolanty Kobak, innych propozycji nie zgłoszono. Rada jednogłośnie 17 głosami „za” 

poparła kandydaturę radnej, tym samym powołując Ją na sekretarza obrad XXIX sesji Rady 

Miejskiej w Kłodzku.  

 
Burmistrz Miasta Pan Bogusław Szpytma poprosił o udzielenie głosu Skarbnik Gminy Miejskiej 

Pani Agnieszce Czuczwarze, która zaproponuje zmiany do porządku obrad. 

 
W imieniu Pana Burmistrza Skarbnik Gminy Miejskiej Pani Agnieszka Czuczwara wniosła 

następujące zmiany do porządku obrad XXIX sesji: 

- wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 346 w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/300/2012 

Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości,  

- wprowadzenie projektu uchwały na druku nr 345 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2012 – 2023, 

Pani Skarbnik dodała, Ŝe podczas obradowania nad uchwałą w sprawie dokonania zmian  budŜetu 

Gminy Miejskiej Kłodzko na 2012 r. druk nr 344 Pan Burmistrz będzie wnosił autopoprawki. 
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie: 

1. Wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały na druku nr 346 w sprawie zmiany 

uchwały nr XXVIII/300/2012 Rady Miejskiej w Kłodzku z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie 

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 3.  

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda, A. Jarosz, G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska). 

Projekt uchwały na druku nr 346 wprowadzono pod obrady sesji.  

2. Wprowadzenie do porządku obrad sesji projektu uchwały na druku nr 345 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2012 – 2023. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 4.  

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda, A. Jarosz, G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska). 

Projekt uchwały na druku nr 345 wprowadzono pod obrady sesji.  

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz zwrócił się do Pani Skarbnik, aby przedstawiła na czym 

polegają autopoprawki Burmistrza Miasta do projektu uchwały zawartego na druku nr 344. 

Skarbnik Gminy Pani Agnieszka Czuczwara wyjaśniła, Ŝe autopoprawka wynikła w ostatniej 

chwili, za co serdecznie przeprasza, jednak w dniu wczorajszym otrzymano informację, Ŝe z Urzędu 

Marszałkowskiego gmina nie otrzyma w tym roku wszystkich środków jakie planowano dlatego, aby 

zachować równowagę budŜetową planuje się zmniejszyć rozchody czyli spłatę kredytów w tym 

roku, zwiększyć planowane rozchody w przyszłym roku przy jednoczesnym zmniejszeniu dochodów 

w tym roku i zwiększeniu dochodów w przyszłym roku. Tak więc zmniejsza się planowane dochody  

o kwotę 907 290,82 zł. Ponadto dokonuje się urealnienia dochodów z tytułu udziałów gminy  

w podatku dochodowym od osób fizycznych – zmniejszenie o kwotę 52 519,00 zł (zgodnie  

z pismem ministra) oraz wpłaty z czynszów  - zmniejszenie o kwotę 236 420, 55zł. O kwotę 

1 196 230, 37zł zmniejsza się spłaty rat kredytów w tym roku.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki do druku nr 

344. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. Autopoprawkę wprowadzono. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda,  G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska). 

 

Więcej wniosków o zmianę porządku obrad nie wniesiono. 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad po wniesionych zmianach.  

1. Otwarcie XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku. 

2. Stwierdzenie waŜności sesji. 

3. Wybór sekretarza sesji. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Kłodzka, druk nr 321. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Kłodzka na stałe obwody głosowania, ustalenia ich 

numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych, druk nr 343. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/300/2012 Rady Miejskiej w Kłodzku  

z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

druk nr 346. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko 

na lata 2012 – 2023, druk nr 345. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko na 2012 rok, 

druk nr 344. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 

2013 – 2024, druk nr 319. 

10. Podjęcie uchwały budŜetowej na rok 2013 Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 320. 

11. Interpelacje i zapytania radnych.  

12. Wnioski i oświadczenia radnych.  

13. Sprawy róŜne. 

14. Zakończenie sesji. 

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku obrad. 

Głosowanie: za – 12, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda,  G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska). 

 
Porządek obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku został przyjęty i przedstawia się jak 

wyŜej.  

 
Przerwa w obradach od godz. 12:15 do godz. 12:55. 

 
Po przerwie Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz stwierdził, Ŝe na sali jest obecnych 17 

radnych.  

 
4. Podjęcie uchwały w sprawie zasobu mieszkaniowego oraz zasad wynajmowania 

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miasta Kłodzka, druk 

nr 321 (zał. nr 1). 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Witold Krzelowski, który zgłosił czysto 

redakcyjną poprawkę w Rozdziale III § 5 ust. 4 słowa: Rady Miasta zastąpić: Rady Miejskiej  

w Kłodzku. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki zgłoszonej 

przez Pana Burmistrza W. Krzelowskiego. 

Głosowanie: za – 17, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. Autopoprawkę przyjęto. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: Z. Duda,  G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 
Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 

321. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały zamieszczonego 

na druku nr 321 wraz z autopoprawką, którą zgłosił Pan Wiceburmistrz W. Krzelowski.   

Pozytywną opinię wydała równieŜ Doraźna Komisja ds. Lokalowych o czym poinformowała 

przewodnicząca Komisji radna Pani Zdzisława Górska.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono. 
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Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 321 wraz z wcześniej przegłosowaną autopoprawką. 

Głosowanie: za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się - 4.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/322/2012 (zał. nr 2). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie podziału miasta Kłodzka na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych, druk nr 343 (zał. nr 3). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 

343. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały zamieszczonego 

na druku nr 343. 

Pozytywną opinię wydała równieŜ Komisja Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego o czym 

poinformował przewodniczący Komisji radny Pan Tadeusz Kmiecik.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 343. 

Głosowanie: za – 18, przeciw – 0, wstrzymało się - 0.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/323/2012 (zał. nr 4). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVIII/300/2012 Rady Miejskiej 

w Kłodzku z dnia 29 listopada 2012r. w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości, druk nr 346 (zał.  nr 5). 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza Miasta Kłodzka Pan Henryk Urbanowski, który zgłosił 

autopoprawkę do podstawy prawnej projektu uchwały, otóŜ w wierszu trzecim naleŜy wykreślić 

zapis ust. 1.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawki zgłoszonej 

przez Pana Wiceburmistrza H. Urbanowskiego.  

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 5. Autopoprawkę przyjęto. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni:  G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji merytorycznych. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 

346 wraz z autopoprawką. 

Uwag i zapytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 346 wraz z wcześniej przegłosowaną autopoprawką. 

Głosowanie: za – 14, przeciw – 1, wstrzymało się - 3.  



 5

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/324/2012 (zał. nr 6). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kłodzko na lata 2012 – 2023, druk nr 345 (zał. nr 7). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 

345.  

Uwag i zapytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 345. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 4, wstrzymało się - 1.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/325/2012 (zał. nr 8). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian budŜetu Gminy Miejskiej Kłodzko 

na 2012 rok, druk nr 344 (zał. nr 9). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji budŜetu. 

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii komisji do projektu uchwały zamieszczonego na druku nr 

344 wraz z autopoprawką.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie autopoprawkę przyjętą przez 

Komisję BudŜetu. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się - 5.  

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

Uwag i zapytań nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 344 wraz z autopoprawką. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 3, wstrzymało się - 2.  

Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/326/2012 (zał. nr 10). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko, E. śytyńska).  

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poinformował, Ŝe do chwili obecnej nie otrzymano opinii  

z Regionalnej Izby Obrachunkowej jest informacja, Ŝe będzie ona zaraz po niedzieli, bowiem 

regionalna izba pracuje równieŜ w tę sobotę, stąd Pan Przewodniczący ogłasza przerwę w obradach 

XXIX sesji do wtorku tj. 18 grudnia 2012r. do godz. 12:00.  

 
I część sesji zakończono o godz. 13:10. 
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Kontynuacja obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku część II - 18 grudzień 2012r. 

godz. 12:00. 

W rozpoczęciu drugiej części obrad XXIX sesji Rady Miejskiej w Kłodzku uczestniczyło 17 radnych, radna Pani 

Teresa Ludwin oraz radny Pan G. Wnuk przybyli o godz. 12:10, radny Pan M. Piszko o godz. 12:20 wówczas 

stan rady wynosił 20 radnych. Nieobecny podczas II części obrad Wiceprzewodniczący Pan Grzegorz Muskała.  

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kłodzko na lata 2013 – 2024, druk nr 319 (zał. nr 11). 

Głos zabrał zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski, który poinformował, Ŝe do powyŜszego 

projektu uchwały zostaną zgłoszone poprawki, które w imieniu Burmistrza Miasta Kłodzka  

przedstawi Skarbnik Gminy Miejskiej Kłodzko Pani Agnieszka Czuczwara.  

Pani Agnieszka Czuczwara poinformowała, Ŝe w dniu 12 grudnia 2012r. Burmistrz Miasta Kłodzka 

wydał Zarządzenie Nr 245/0050/2012, w którym zostały ujęte równieŜ autopoprawki do 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2013 – 2024. Zarządzenie wraz  

z załącznikami zostało Państwu radnym przedstawione i umieszczone na stronach internetowych, 

przekazano równieŜ projekt uchwały po autopoprawkach. 

Pani Skarbnik odczytała zaproponowane autopoprawki do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2013 – 2024. (zał. nr 12). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek 

zgłoszonych przez Burmistrza Miasta Kłodzka. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się - 6. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: S. Ferenc, G. Muskała, M. Piszko). 

Autopoprawki do druku nr 319 zostały przyjęte. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych Rady 

Miejskiej w Kłodzku.  

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała o pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2013 – 2024, druk nr 319 wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego  radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały znajdującego 

się na druku nr 319.  

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radny Pan Armin Jarosz 

poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kłodzko na lata 2013 – 2024, druk nr 319. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury radna Pani Jolanta Kobak poinformowała  

o pozytywnej opinii do projektu uchwały znajdującego się na druku nr 319. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego radny Pan Tadeusz Kmiecik 

poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały przedstawionego na druku nr 319. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Pan Stanisław Ferenc poinformował o pozytywnej 

opinii do projektu uchwały przedstawionego na druku nr 319. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały przedłoŜonej na 

druku nr 319 z wcześniej przyjętymi poprawkami  zgłoszonymi przez Burmistrza. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się - 6.  
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Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/327/2012 (zał. nr 13). 

(Nie glosowali nieobecni na sali obrad: G. Muskała, M. Piszko).  

 

10. Podjęcie uchwały budŜetowej na rok 2013 Gminy Miejskiej Kłodzko, druk nr 320 

(zał. nr 14). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz odczytał Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej we 

Wrocławiu z dnia 14 grudnia 2012r. w sprawie opinii o przedłoŜonym przez Burmistrza Miasta 

Kłodzka projekcie uchwały budŜetowej na 2013 rok (zał. nr 15).  

Następnie Pan Przewodniczący poprosił o przedstawienie opinii komisji stałych przez 

przewodniczących lub osoby przez nich upowaŜnione.  

Przewodnicząca Komisji BudŜetu, Finansów i Polityki Gospodarczej radna Pani Danuta Kołt 

poinformowała, Ŝe do komisji budŜetu wpłynął tylko jeden wniosek sformułowany prawidłowo, 

który nie uzyskał akceptacji natomiast z Komisji Edukacji i Kultury wpłynęły dwa wnioski, które 

były niezgodne pod względem merytorycznym. W rezultacie Komisja wydała pozytywną opinię do 

projektu uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej Kłodzko na 2013 rok, druk nr 320 wraz  

z autopoprawkami zgłoszonymi podczas komisji. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego  radny 

Pan Zygmunt śerkowski poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały budŜetowej 

Gminy Miejskiej Kłodzko na 2013 rok, druk nr 320. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Pomocy Społecznej, Sportu i Turystyki radny Pan Armin Jarosz 

poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej Kłodzko na 

2013 rok, druk nr 320. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji i Kultury radna Pani Jolanta Kobak poinformowała  

o pozytywnej opinii do projektu uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej Kłodzko na 2013 rok, druk 

nr 320. 

Przewodniczący Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego radny Pan Tadeusz Kmiecik 

poinformował o pozytywnej opinii do projektu uchwały przedstawionego na druku nr 320. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Pan Stanisław Ferenc poinformował o pozytywnej 

opinii do projektu uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej Kłodzko na 2013 rok, druk nr 320. 

Pan Przewodniczący stwierdził, Ŝe wniosków do Burmistrza Miasta nie było, poprosił więc Panią 

Skarbnik, aby w imieniu Pana Burmistrza przedstawiła  autopoprawki. 

Skarbnik Gminy Miejskiej Kłodzko Pani Agnieszka Czuczwara poinformowała, Ŝe autopoprawki 

zostały Państwu radnym przedstawione w załączniku nr 5 do Zarządzenia nr 245/0050/2012 

Burmistrza Miasta Kłodzka z dnia 12 grudnia 2012r.  Pani Skarbnik odczytała proponowane 

poprawki (zał. nr 16). 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie autopoprawek 

zgłoszonych przez Burmistrza Miasta Kłodzka. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się - 6. 

(Nie głosowali nieobecni na sali obrad radni: G. Muskała, M. Piszko). 

Autopoprawki do druku nr 320 zostały przyjęte. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz otwarł dyskusję nad uchwałą budŜetową Gminy Miejskiej 

Kłodzko na rok 2013. 
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Pierwsze pytanie radnego Pana Tomasza śabskiego dotyczyło wniosków do uchwały budŜetowej 

na 2013 rok zgłoszonych 13 września 2012 roku przez Klub Radnych Platformy Obywatelskiej. 

Zgłoszono wówczas do uchwały budŜetowej 34 wnioski, z których część pokrywała się z wnioskami 

zgłoszonymi w 2011 roku do projektu uchwały na rok 2012 i w tejŜe uchwale nie uwzględniono ich. 

Pan radny pyta co stało się z tymi wnioskami, bowiem przeglądając projekt uchwały znalazł tylko 

wniosek dotyczący budowy placu zabaw dla dzieci na ulicy Krasińskiego. Pan radny T. śabski 

zapytał równieŜ gdzie w projekcie budŜetu ujęte jest zadanie dot. remontu placu zabaw przy  

ul. Malczewskiego. 

Radna Pani Celina Włodarczyk poinformowała, Ŝe w objaśnieniach do budŜetu w załączniku nr 3  

str. 21 w ostatnim zadaniu jest zapis: Wniesienie wkładu pienięŜnego do spółki ZAMG.  Okres 

realizacji zadania 2012 – 2021. Wartość zadania 28 000 000,00 zł. Plan na 2012 rok: 3 300 000,00 

zł. Powinno być plan na 2013 rok. 

Radna Pani Celina Włodarczyk zastanawia się równieŜ czy po wniesieniu poprawek radni nie 

powinni głosować druku nr 320a. 

Burmistrz Miasta Kłodzka Pan Bogusław Szpytma przyznał, Ŝe wniosków do budŜetu było sporo, 

nie mniej  jednak zdawano sobie sprawę, Ŝe dosyć duŜy wysiłek inwestycyjny, który poniesiono  

w poprzednich latach obecnie zaowocuje skupieniem na finansach i na oszczędnościach. Nie 

wszystkie zadania będą mogły być realizowane, a w zasadzie większość nie będzie realizowana. 

Musimy realnie patrzeć na budŜet i na nasze moŜliwości. Będą podejmowane zadania priorytetowe, 

tam gdzie będzie zagroŜenie Ŝycia czy zdrowia, natomiast nie będą podejmowane nowe zadania. 

Kilka zadań będzie realizowanych na zasadzie kontynuacji jak np. jedno z większych zadań ulica 

Walecznych.  Utrzymanie palców zabaw ujęte jest w ogólnej puli pieniędzy. Zapisy o których 

mówiła radna Pani Celina Włodarczyk są poprawione, natomiast zgłaszane autopoprawki są do 

druku nr 320 tak więc nie ma potrzeby zmieniać nazwy druku. 

Pani Skarbnik dodała, Ŝe z uchwały proceduralnej wynika, Ŝe głosowaniu podlegają  przedstawione 

autopoprawki, a nie nowy druk. Państwo radni otrzymali projekt uchwały budŜetowej i wieloletniej 

prognozy finansowej po dokonanych zmianach dla uproszczenia sprawdzenia i na stronie 21 

zmienionego druku błąd, o którym mówiła radna Pani Celina Włodarczyk, jest poprawiony.    

Radna Pani Celina Włodarczyk odczytała treść uzasadnienia do Zarządzenia Burmistrza Miasta 

Kłodzka w sprawie przyjęcia autopoprawek do projektu uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej 

Kłodzko na 2013 rok oraz do projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

Uzasadnienie: Zgodnie z art. 233 ustawy o finansach publicznych inicjatywa w sprawie 

sporządzenia projektu uchwały budŜetowej przysługuje Burmistrzowi Miasta Kłodzka. Uchwała  

w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budŜetowej Gminy Miejskiej Kłodzko przewiduje 

moŜliwość złoŜenia autopoprawek i uzasadnienia ich podczas sesji, na której budŜet będzie 

uchwalany. W związku z tym, iŜ pierwotny projekt zawierał nieprawidłowości oraz ze względu na 

duŜą ilość zmian zasadne jest przedłoŜenie autopoprawek równieŜ Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej przed wydaniem opinii do projektu budŜetu.  

Pan Burmistrz potwierdził, Ŝe  wyraźnie akcentowano procedowanie z autopoprawkami. 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poddał pod głosowanie przyjęcie uchwały budŜetowej  

przedłoŜonej na druku nr 320 wraz z wcześniej przyjętymi autopoprawkami. 

Głosowanie: za – 13, przeciw – 1, wstrzymało się - 6.  
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Uchwała została podjęta i otrzymała nr XXIX/328/2012 (zał. nr 17). 

(Nie glosował  nieobecny na sali obrad Wiceprzewodniczący Pan G. Muskała).  

Burmistrz Miasta Kłodzka Pan Bogusław Szpytma podziękował za pochylenie się nad budŜetem 

miasta, nad pracą nad nim, podziękował równieŜ za przyjęcie tego budŜetu. Czasy idą nie najlepsze 

co widać w otoczeniu i w roŜnych makro procesach, jest tylko nadzieja, Ŝe Polskę ominie głębszy 

kryzys finansowy. Tak jak zakładano, po czasie sporych inwestycji jest czas na regulowanie 

finansów, na spłacanie długów i na tym naleŜy się skupiać, oczywiście w trakcie realizując 

podstawowe zadania oraz te inwestycje, które są niezbędne. Taka jest bezwzględna logika finansów 

i pieniędzy.  

Pan Burmistrz jeszcze raz serdecznie podziękował za analizę i za pracę nad budŜetem. 

 

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz ogłosił przerwę w obradach od godz. 12:55 do  

godz. 13:05. 

 

11. Interpelacja i zapytania radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Pan Adam Kowalski odczytał treść interpelacji składanych przez 

radnych oraz odpowiedzi Burmistrza Miasta Kłodzka jakie wpłynęły do Rady Miejskiej od ostatniej 

sesji. 

� Odpowiedź Burmistrza Miasta Kłodzka na interpelację radnego Pana Tomasza śabskiego  

z dnia 27 listopada 2012r. dot. zakresu umowy na obsługę i utrzymanie w czystości i właściwym 

stanie sanitarnym pijalni wód mineralnych i toalety publicznej zlokalizowanej w Parku StraŜackim  

w Kłodzku (zał. nr 18).  

�  Interpelacja radnej Pani Celiny Włodarczyk z dnia 3 grudnia 2012r. w sprawie udostępnienia 

kopii przepisów regulujących zasady korzystania z samochodu słuŜbowego (zał. nr 19) odpowiedź 

Zastępcy Burmistrza Miasta Kłodzka Pana Henryka Urbanowskiego z dnia 17 grudnia 2012r. (zał. 

nr 20). 

� Interpelacja radnego Pana Michała Piszko z dnia 7 grudnia 2012r. w sprawie doniesień 

prasowych opublikowanych w Tygodniku „Euroregion Glacensis” (zał. nr 21). 

� Interpelacja radnego Pana Michała Piszko z dnia 8 grudnia 2012r. w sprawie przekazania kopii 

protokołu z przeprowadzonego przetargu na sprzedaŜ nieruchomości niezabudowanej oraz kopii 

umowy notarialnej (zał.  nr 22). 

 
12.  Wnioski i oświadczenia radnych. 

Nie zgłoszono wniosków ani oświadczeń radnych 

 
13. Sprawy róŜne.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz poprosił o składanie propozycji tematów do planu pracy 

Rady Miejskiej na rok 2013r.  

Radna Pani Celina Włodarczyk poinformowała, Ŝe zakupiła kalendarz dla radnego na rok 2013, 

przestrzega, Ŝe nie jest to trafione wydawnictwo i nie będzie on przydatny.  

Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz przedstawił pismo Polskiego Związku Niewidomych,  

w którym zwracają się z prośbą o pomoc w sfinansowaniu paczek mikołajkowych. Pismo Związku 
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radni otrzymali droga elektroniczną – Pan Przewodniczący prosi, aby w miarę moŜliwości wesprzeć 

Związek Niewidomych, kontakt przez biuro Rady Miejskiej.   

Radna Pani Jolanta Kobak zwróciła się z prośbą do członków Komisji Edukacji i Kultury  

o składanie propozycji do planu pracy komisji na rok 2013, spotkanie komisji odbędzie się  

w miesiącu styczniu.  

Radna Pani Celina Włodarczyk poinformowała, Ŝe Doraźna Komisja ds. Nowelizacji Statutu 

rozpoczęła prace nad statutem, jeŜeli ktoś z Państwa radnych ma określone propozycje zmian do 

statutu czy uwagi prosi aby je zgłaszać. 

 

14. Zakończenie sesji. 

 Przewodniczący Pan Piotr Brzostowicz złoŜył wszystkim zebranym najserdeczniejsze 

Ŝyczenia świąteczne, radosnych i spokojnych świąt oraz odpoczynku w gronie najbliŜszych.  

Zastępca Burmistrza Pan Henryk Urbanowski w imieniu władz miasta złoŜył wszystkim 

zebranym serdeczne Ŝyczenia ciepłych, rodzinnych Świąt BoŜego Narodzenia, a w Nowym Roku 

duŜo wytrwałości i  spełnienia najskrytszych marzeń. 

 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady Pan Piotr 

Brzostowicz zamknął obrady XXIX sesji Rady Miejskiej mówiąc: „Zamykam obrady XXIX sesji 

Rady Miejskiej  w Kłodzku”.  

 
Zakończenie sesji nastąpiło o godz. 13:25. 
 

Protokół sporządziła:  

Barbara Gargasz 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłodzku 

            Piotr Brzostowicz 
 

 

 

 

 

 

 

 


